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Donation Form for Wah Yan One Family 2012Standard Chartered Marathon 10km Run 3 

華仁一家 2012 渣打馬拉松 10 公里賽 Run 3 捐款表格 

 

Donations/捐款 

I/We would like to donate ________________ (HK$50,000 or above) to support the development of sports and athletic teams in both Wah Yan and 

be a Patron of the Wah Yan One Family 2012 Standard Chartered Marathon Team. 我/我等現捐資港幣___________元 (HK$50,000 元或以上) 支持

華仁書院體育及田徑隊持續發展，並成為華仁一家 2012 渣打馬拉松 10 公里隊主贊助人。 

I/We would like to donate _______________ (HK$20,000-$49,999) to support the development of sports and athletic teams in both Wah Yan and be 

a Sponsor of the Wah Yan One Family 2012 Standard Chartered Marathon Team. 我/我等現捐資港幣_____________元 (HK$20,000-$49,000 元) 支

持華仁書院體育及田徑隊持續發展，並成為華仁一家 2012 渣打馬拉松 10 公里隊贊助人。 

I/We would like to donate $_______________ to support of the development of sports and athletic teams in both Wah Yan. 我/我等現捐資港幣

________________元 ，支持華仁書院體育及田徑隊持續發展。 

 

Remarks 備註: 

Patron and Sponsor will be entitled to logo imprint on our team jersey and other channels of acknowledgement such as website and newsletter. Other 

donors will be acknowledged in School’s/ Wah Yan One Family Foundation’s website. 主贊助人及贊助人將可於隊際 T 恤印上其指定名稱，學校/

華仁一家基金會亦將於其他通訊鳴謝。其他捐款善長將獲學校/華仁一家基金會網上鳴謝。 

 

Please issue an official receipt and address it to my name below OR ____________________________________________________ (for donation of 

HK$100 or above only) 請安排捐款收條(只適用於捐款港幣$100 元或以上)，以下列/右列名稱發出 

Please issue an official receipt to the address below (for alumni/friends of Wah Yan donating HK$100 or above only)  

請將捐款收條郵寄至下列地址(只適用於捐款港幣$100 元或以上的舊生或華仁之友) 

__________________________________________________________________________________________________________________________ 

All cheques should be made payable to “Wah Yan One Family Foundation Limited” and returned to your school collection box (WYHK)/Mr Terence Tse 

(WYK) on or before 31 October 2011. Alumni and Friends of Wah Yan can send their cheques to Wah Yan One Family Foundation Limited, 17/F Centre 

Point, 181 Gloucester Road, Hong Kong. 支票抬頭請註明”華仁一家基金有限公司”。請連同此參賽回條於 2011 年 10 月 31 日前交回收集箱 (香

港華仁書院) / 體育部謝老師 (九龍華仁書院)。舊生及華仁之友可將支票寄往香港告士打道 181 號中怡大廈 17 樓華仁一家基金會收。 

 

 

 

Parent’s/Guardian/Donor’s signature 家長/監護人/捐款者簽署________________________________________________Date 日期__________________ 

Parent’s/Guardian/Donor’s signature 家長/監護人/捐款者姓名                                                                     _      

 

Student’s Name 學生姓名____________________________            ______School 學校 WYHK/WYK/Alumni^  Class 班別_____________________ 

Tel 電話_________________________________________________Email 電郵______________________________________________________________ 

School and Year of F5 (for parent who is an alumnus)畢業學校及年份（家長為華仁舊生適用）__________________________________________________ 

^Please circle your School 

 


